
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

RATTENPLAAG 
 

 
 
Vught, 22 mei 2017 

 
Geacht College, 

Sinds een aantal maanden worden er in Vught met enige regelmaat ratten gesignaleerd. Wij menen 

thans te kunnen constateren dat dit inmiddels is uitgegroeid tot een ware rattenplaag.  

Ratten vormen een risico voor de volksgezondheid en zijn moeilijk te bestrijden. 

VVD Vught maakt zich zorgen over de volksgezondheid. 

Vragen aan het College: 

1. Is het College op de hoogte van de grote hoeveelheid ratten door de gehele gemeente, 

inclusief het centrum van Vught? 

2. Kan het College aangeven hoeveel gevallen van rattenoverlast er inmiddels officieel zijn 

gemeld? 

3. Kan het College aangeven welke maatregelen er zijn en/of worden getroffen om de 

rattenplaag onder controle te krijgen? 

4. Is het College op de hoogte van het feit dat er inmiddels enkele personen zijn besmet met 

het Hantavirus, dat door ratten wordt overgedragen? 

5. Is het College bereid verregaande maatregelen te treffen, waaronder voorlichting, 

handhaving en als laatste redmiddel gebruik van gif en zo nodig hiervoor extra middelen te 

vragen aan de Raad? 

 

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

 

Nathalie Pullens-Robeerst 

Fractie VVD Vught 

http://www.vught.vvd.nl/

